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Vážení lionští přátelé,

 polovina letošního lionského roku se chýlí ke konci a to je důvod 
k zamyšlení. 

	 Lionské	hnutí	je	společenstvím	nejen	cha-
ritativním,	 ale	 především	humanitním.	 Podporu-
jeme	dětské	domovy,	zařízení	pro	handicapované 
občany,	 ale	 snažíme	 se	 pomoci	 i	 při	 ochraně 
přírody	nebo	kulturního	dědictví.	Pokud	bych	měl	
napsat,	co	vše	naše	kluby	udělaly,	koho	podpořily,	
byl	by	to	velice	dlouhý	seznam.	Za	všechny	proto	
zmíním	jen	projekt	Nemocnice	Keňa	II.,	který	by-
chom	chtěli	uskutečnit	a	na	který	shromažďujeme	
finanční	prostředky.
	 Na	rozdíl	od	jiných	společností	nepořádá-
me	finanční	sbírky,	neskládáme	se	mezi	sebou,	ale	 
finanční	prostředky	získáváme	vlastní	činností.	
	 Abychom	 mohli	 naplňovat	 cíle	 našeho	
hnutí,	 musíme	 se	 navzájem	 znát	 a	 spolupraco-
vat.	Jsem	rád,	že	kluby	nejsou	uzavřeny	do	sebe,	
že	se	jejich	akcí	nezúčastňují	pouze	jejich	členové 
nebo	 maximálně	 rodinní	 příslušníci,	 ale	 členové	
klubů	 se	 vzájemně	navštěvují	 a	 činnost	 klubů	 se	
stává	společenskou	záležitostí.

Mezinárodní den zraku
	 Plzeňský	 dámský	 klub	 LC	 Plzeň	 
Bohemia	 např.	 uspořádal	 skvělý	 koncert	 k	 Me-
zinárodnímu	 dni	 zraku.	 Potěšilo	 mě,	 že	 se	 kon-
certu	 zúčastnili	 nejen	 plzeňští	 lioni,	 ale	 že	 byli	 
zastoupeni	 i	 lioni	 z	 Rokycan,	 Karlových	 Varů,	 
Prahy	a	dalších	míst.
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Vážení lionští přátelé,

 před několika dny proběhl 19. Konvent našeho distriktu. 
Zvolili jsme nového guvernéra a hodnotili letošní lionský rok. 
Prvořadým úkolem pro nás zůstává rozšíření našich řad.
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 Nově byl jmenován sekretářem dis-
triktu Anton Gerák. Práce měl hodně, bylo 
třeba vyřídit řadu věcí, udržovat neustále spo-
jení s jednotlivými kluby i s LCI v Oak Brooku. 
Za jeho práci mu ze srdce děkuji.

 
 V současné době máme 46 klubů 
a 1044 členů. Věřím, že se nám v příštím roce 
podaří dosáhnout počtu tolika členů, aby-
chom přestali být provizorním distriktem 
a stali se řádným distriktem se všemi právy 
s tím spojenými. 
 Náš distrikt prošel řadou změn. Jed-
nou z nejdůležitějších bylo přenesení sek-
retariátu distriktu z Rychnova nad Kněžnou 
do Prahy. Tato změna nám již letos přinesla 
úsporu nákladů a to přesto, že jsme po určitou 
dobu museli platit nájem za sekretariáty dva. 
V příštím lionském roce by úspora měla být 
mnohem vyšší a měla by dosahovat řádově 
několika desítek tisíc korun.



 Distrikt byl nově rozdělen na regiony. 
Rozdělení na regiony se ukázalo jako šťastné 
řešení. Jednotliví regionální chairmani se 
o svěřené kluby starali velice dobře, byli 
s nimi v neustálém kontaktu, pravidelně 
svolávali prezidenty  klubů k poradám. 
Moje poděkování proto náleží Emě 
Štěpánkové, Aloisi K. Daňkovi a Palkovi Besky-
diarovi.
 Rovněž kabinet byl podstatně 
obměněn a změna složení přinesla pozi-
tivní výsledky. Zasedání kabinetu probíhala 
v přátelském a dělném duchu a všichni 
členové se rádi setkávali. Kabinet zvládl 
řadu důležitých úkolů jako ukončení grantu 
zpočátku nazývaného jako Dívají se na nás 
správně, nyní pokračujeme pod názvem Lví 
očko. Dále kabinet zajistil např. mezinárod-
ní výměnu mládeže, akci Mírový plakát, 
před ukončením je činnost Lions Questu 
a vyúčtování grantu v Lionském oftalmologic- 
kém edukačním centru. Všem členům kabi-
netu za jejich práci patří uznání a poděkování.
 Na výstavbu 2. etapy nemocnice v Keni 
jsme zatím shromáždili 14.000,- EUR a věřím, 
že i tuto druhou etapu zdárně ukončíme. Na 
Konventu jsme přivítali 4 zástupce z Keni 
a setkání s nimi byl velice příjemný zážitek. 

 Zapojili jsme se rovněž do pomoci 
Japonsku a shromáždili jsme 4.000,- EUR, které 
chceme poslat přímo LC Sendai Izumi, který 
působí ve městě, které bylo nejvíce postiženo.
 V nové úpravě začal vycházet i náš 
časopis Český a Slovenský Lion. Podařilo se 
nám dosáhnout, že vychází s poměrně malý-
mi náklady v celobarevném provedení. Za 
úspěch považuji, že v nejbližší době vyjde již 
třetí číslo v tomto novém lionském roce. Nový 
šéfredaktor Jaroslav Novotný se o časopis 
velice dobře stará, a pokud někomu děkuji, 
nesmím zapomenout ani na něho.
 Na závěr bych chtěl poděkovat Vám 
všem a všem lionským klubům v České 
republice a Slovenské republice za jejich práci 
a pomoc při naplňování cílů lionského hnutí.
 Novému guvernéru René Hudzovičovi 
přeji mnoho zdaru v jeho práci.

       
 Oldřich Choděra

guvernér distriktu
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